

No. 54133. Multilateral

AGREEMENT ON PORT STATE MEASURES TO PREVENT, DETER AND ELIMINATE ILLEGAL, UNREPORTED AND UNREGULATED FISHING. ROME, 22 NOVEMBER 2009 [*United Nations, Treaty Series, vol. 3161, I-54133.*]

ACCESSION*

Angola

Deposit of instrument with the Director-General of the Food and Agriculture Organization of the United Nations: 20 June 2022

Date of effect: 20 July 2022

Registration with the Secretariat of the United Nations: Food and Agriculture Organization of the United Nations, 1 December 2023

*No UNTS volume number has yet been determined for this record.

N° 54133. Multilatéral

ACCORD RELATIF AUX MESURES DU RESSORT DE L'ÉTAT DU PORT VISANT À PRÉVENIR, CONTRECARRER ET ÉLIMINER LA PÊCHE ILICITE, NON DÉCLARÉE ET NON RÉGLEMENTÉE. ROME, 22 NOVEMBRE 2009 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 3161, I-54133.*]

ADHÉSION*

Angola

Dépôt de l'instrument auprès du Directeur général de l'Organisation des Nations Unies pour l'alimentation et l'agriculture : 20 juin 2022

Date de prise d'effet : 20 juillet 2022

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : Organisation des Nations Unies pour l'alimentation et l'agriculture, 1^{er} décembre 2023

*Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établi pour ce dossier.